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Mestská časť Košice - Sever 
 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 
 

 
 
 

ZÁPISNICA 
 

 

z X. zasadnutia Miestnej rady 
Mestskej časti Košice – Sever, konaného dňa 25.09.2020  

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

Prílohy:         Pozvánka na zasadnutie MR 

  Listina prítomných z 25.09.2020  
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Miesto rokovania:   zasadačka Miestneho úradu MČ Košice - Sever 

 

Dátum a čas rokovania:       piatok 25. septembra 2020, od 14.00 hod. do 14.40 hod. 
 

Rokovanie MR viedol: Ing. František Ténai, MBA – starosta (ďalej len „predsedajúci“) 
 

Prítomní členovia MR Ing. Mária Tomášová   

na začiatku rokovania: Monika Kokošková                                   
    Ing. Jozef Filipko  

          
                                              

Ďalší prítomní:  Ing. Peter Luczy – prednosta MÚ (ďalej len „prednosta MÚ“) 
    Ing. Pavol Hanušin – kontrolór MČ (ďalej len „kontrolór MČ“) 

    Mgr. Ladislav Török – zamestnanec MČ  

      
 

Priebeh rokovania: 
 

 

1.  Otvorenie zasadnutia 
 

Predsedajúci otvoril zasadnutie Miestnej rady MČ Košice – Sever (ďalej len „MR“) a privítal 
prítomných. Konštatoval, že v čase otvorenia zasadnutia MR sú prítomní traja členovia a MR je 

uznášania schopná. Mgr. Martin Rogovský sa ospravedlnil, že nebude prítomný na začiatku rokovania 
MR.    

 

 
2.  Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

 
Predsedajúci určil za zapisovateľa zamestnanca MČ Mgr. Ladislava Töröka.  Za overovateľov zápisnice 

určil poslankyňu Ing. Máriu Tomášovú a poslankyňu Moniku Kokoškovú.  

 
Predsedajúci navrhol do návrhovej komisie poslankyňu Moniku Kokoškovú a zástupcu starostu Ing. 

Jozefa Filipka, následne dal o tomto návrhu hlasovať. 
 

Uznesenie: MR MČ Košice - Sever  
  zvolila návrhovú komisiu v zložení poslankyňa Monika Kokošková 

a zástupca starostu Ing. Jozef Filipko. 
 

Hlasovanie:  za  –  3,  proti – 0,  zdržal sa – 0 
 

Predsedajúci skonštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

   

 
3. Schválenie programu zasadnutia 

    
Predsedajúci otvoril diskusiu k programu rokovania X. zasadnutia MR a požiadal členov, aby sa 

vyjadrili, či majú návrhy na zmenu alebo doplnenie programu. Žiadne návrhy na doplnenie alebo 

zmenu programu podané neboli. Predsedajúci ukončil diskusiu.  
 

Predsedajúci dal hlasovať o pôvodnom programe, ktorý bol zverejnený aj na webovej stránke MČ.  
                                          
Návrhová komisia predkladá návrh uznesenia. 

 
Uznesenie:   MR MČ Košice – Sever schvaľuje program X. zasadnutia MR MČ 

Košice – Sever v tomto znení: 
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1.    Otvorenie zasadnutia 
2.    Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej                  
         komisie 
3.    Schválenie programu rokovania  
4.    Správa o plnení uznesení z IX. zasadnutia MR                                                          
5.    Informácia o XI. zasadnutí Miestneho zastupiteľstva    

   MČ Košice - Sever                               
6.    Rôzne  
7.    Záver 

  
 Hlasovanie:  za  –  3,  proti – 0,  zdržal sa –  0 

 
Predsedajúci skonštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

 
4.  Správa o plnení uznesení z IX. zasadnutia MR 

 
Predsedajúci informoval, že na IX. zasadnutí MR boli schválené štyri uznesenia. Z uznesení č. 27/2020 

a 30/2020 písm. a) nevyplývali žiadne povinnosti ani termíny plnenia. Uznesenia č. 28/2020, 29/2020 

a 30/2020 písm. b)  boli splnené. Zároveň otvoril diskusiu k tomuto bodu. 
 

Návrhy do diskusie neboli. Predsedajúci uzavrel diskusiu a poprosil o predloženie návrhu. 
 

Návrhová komisia predkladá návrh uznesenia. 
 

MR MČ Košice – Sever  
 

berie na vedomie  
 
správu o plnení uznesení z IX. zasadnutia MR. 
 

      Hlasovanie:  za  –  3,  proti – 0,  zdržal sa – 0 
 

Predsedajúci skonštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 
 

 

6. Informácia o XI. zasadnutí Miestneho zastupiteľstva MČ Košice - Sever 
 

Predsedajúci uviedol, že pred zasadnutím MR rokovali všetky komisie Miestneho zastupiteľstva MČ 
Košice – Sever (ďalej len „MZ“) okrem Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií 

verejných funkcionárov. Komisie MZ odporučili pripravené materiály predložiť, prerokovať a schváliť 
na zasadnutí MZ. Ďalej informoval o tom, že v zaslanom programe navrhnutý  bod č. 11. „Informácia 

o mimosúdnej dohode“ sa na zasadnutí MZ navrhne preložiť ako bod č. 3.1. z dôvodu, že na zasadnutí 

MZ bude prítomný aj námestník primátora mesta Košice. Zároveň otvoril diskusiu k tomuto bodu.  
 

Poslankyňa Ing. Tomášová informovala o stretnutí zástupcov KSK a mesta Košice ohľadom prípravy 
projektov a využití financií z balíka na plán obnovy EÚ. Navrhla v tejto súvislosti predostrieť mestu 

Košice priority z MČ Košice – Sever. 

 
Predsedajúci informoval o pripravovanom projekte „Revitalizácie Mlynského náhonu“, ktorý sa 

nachádza v prevažnej miere v MČ Košice - Sever. Mesto Košice už vyhlásilo súťaž a najlepšie tímy 
dostanú príležitosť navrhnúť projekt obnovy.  

 
Poslankyňa Kokošková poukázala na neúplnosť štúdií a zámerov predložených a prerokovaných na 

Komisií rozvoja MZ. Ako príklad uviedla nezrovnalosti v technickej správe k „Hotelu Alpinka“ alebo 

chýbajúci termín dokončenia „Rekonštrukcie vodovodu Lomnická ulica“. 
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Na rokovanie MR sa dostavil poslanec Mgr. Martin Rogovský, kvórum sa zvýšilo na 4. 

 

Predsedajúci informoval, že uvedené štúdie budú predložené na posúdenie ÚHA mesta Košice, ktorý 
určí podmienky na ich ďalšiu realizáciu, prípadné doplnenie a je to dlhodobý proces. 

 
Zástupca starostu Filipko poukázal na to, že MČ v súčasnosti nevie celkom odborne posúdiť úplnosť 

štúdií a zámerov, ale pred realizáciou projektov určite budú ešte prezentácie a verejné prerokovania 

a bude ešte príležitosť sa k nim vyjadriť.   
 

Poslankyňa Kokošková navrhla v spolupráci s mestom Košice pripravovať štúdie a zámery 
z prostriedkov MČ.  

 
Kontrolór MČ neodporučil financovať štúdie a zámery z prostriedkov MČ, avšak s mestom Košice je 

možné spolupodieľať sa na realizácii projektov za podmienok dohodnutých v uzavretej  zmluve.  

 
Ďalšie návrhy do diskusie neboli. Predsedajúci uzavrel diskusiu a poprosil o predloženie návrhu. 

       
Návrhová komisia predkladá návrh uznesenia. 

 

MR MČ Košice – Sever 

berie na vedomie  

informácie o XI. zasadnutí Miestneho zastupiteľstva MČ  Košice – Sever.  

Následne predsedajúci dal hlasovať o tomto návrhu. 
 

      Hlasovanie:  za  - 4,  proti – 0,  zdržal sa – 0 
 

Predsedajúci skonštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 
 

 
6. Rôzne 

 

Predsedajúci otvoril diskusiu k tomuto bodu. 
 

Poslankyňa Ing. Tomášová sa informovala ohľadom rozvojových projektov mesta Košice a či sa bude 
konať stretnutie volených zástupcov mesta a MČ k predmetným projektom. 

 

Predsedajúci uviedol, že k stretnutiu nemá informácie. Podotkol, že MČ má záujem o revitalizáciu 
parku na Obrancov mieru a to od ul. Národná trieda po ul. Komenského. MČ v rámci tohto zámeru má 

záujem aj o vytvorenie „dažďovej záhrady“ pri KSC a o revitalizáciu zelene v lokalite.   
 

Poslankyňa Kokošková sa informovala ohľadom osvetlenia Parku mládeže. 
 

Predsedajúci uviedol, že v spomenutej lokalite je problematické iba jedno osvetlenie v zákrute pri 

zariadení „Domko“, ktoré sa musí často opravovať. MČ požiadala v tejto časti aj o opravu chodníkov.  
 

Poslankyňa Tomášová sa ďalej informovala ohľadom vybudovania nových cyklotrás, napr.  na ul. 
Rampovej v MČ Košice – Sever, objektu Detských jaslí na Gerlachovskej ul. a prevádzky Tryskáč. 

 

Predsedajúci uviedol, že mesto Košice prijalo novú koordinátorku, ktorá bude mať na starosti agendu 
cyklotrás v meste. Akékoľvek návrhy v tejto oblasti budú odkonzultované s uvedenou koordinátorkou. 

K objektu bývalých jaslí na Gerlachovskej ul. uviedol, že zo strany mesta Košice je záujem o tento 
objekt a v súčasnosti o tom prebieha diskusia. K prevádzke Tryskáč informoval, že MČ zaznamenala 

niekoľko sťažností na túto prevádzku, avšak po zaslaní listu zo strany MČ a osobných stretnutí sa 
situácia upokojila. MČ požiadala aj o meranie hluku z predmetnej prevádzky.      
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Iné návrhy do diskusie neboli.  

 
Predsedajúci uzavrel tento bod rokovania. 

 
     

7.  Záver 

 
Predsedajúci poďakoval  prítomným za účasť na rokovaní a X. zasadnutie MR ukončil.  

 
Košice, 25.09.2020 
 
 
Zapísal:                                                                                             
                                                                                                       „podpísané“                  
Mgr. Ladislav Török                               ................................................... 

 
 
Zápisnicu overili:                                                                                            
                                                                                                     

                                                                                                         „podpísané“                                       
Ing. Mária Tomášová                                                 .................................................... 

 
 

 

                                                                                                        
                                                                                                           „podpísané“                                                                          

Monika Kokošková                                                ....................................................                                                                                                        
                

 
 

                                                                                                        

                                                                                                           „podpísané“                                                              
Ing. František Ténai, MBA starosta             ....................................................

  


